
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 27. juni 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 327
Finder ministeren det rimeligt, at Nakskov Havn i nu seks år har afventet en længe 
planlagt udretning og udvidelse af sejlrenden? Der henvises til artiklen ”Fast track i seks 
år - Vestas spejder forgæves efter længe planlagt udvidelse af sejlrende”, der blev bragt i 
Søfart den 22. juni 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand

1/1

Offentligt
ERU Alm.del - Spørgsmål 327

Erhvervsudvalget 2023-24


